
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 18. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 707
Når det i 1990’erne var muligt at anlægge 2. spor på banestrækningen Røde
Kro-Tinglev uden at togtrafikken blev indstillet helt, hvorfor er dette – henset til
den teknologiske udvikling på området – så ikke muligt for Banedanmark i for-
bindelse med de omfattende anlægs- og ombygningsarbejder i relation til Ny-
bygningsløsningen (København-Ringsted).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henning.Hyllested@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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